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     01.2023מן המðיין   לא  פרוטוקול ישיבת מליאה 

    12:00שעה:      11.02.2023מיום:   
  

  : משתתפים
 ראש המועצה  –מאמון שיח' אחמד   - 1
  סגן ממלא מקום ראש המועצה   –יוסף ג'רג'ורה   - 2
  חבר המועצה  – ðדאל אדריס  - 3
  סגן ראש  המועצה   –  זיאד מוחסן  - 4
 חבר  המועצה   – מחמוד מריסאת    - 5
     סגן ראש המועצה –סוהיל קסום   - 6
 חבר המועצה    –ðאדר תיים  - 7
 חבר   –ראמי מארון   - 8
 חבר   – יוסף עותמאן  - 9

 )   12:20חבר ( הצטרף בשעה  –יוסף יעקב   -10
  

  :ðעדרים
  עבדאללה מואסי  - 2 אליאס פרעוðי - 1

  
, אמיר חביב  עימאד גזאוי  עו"ד    –גזבר המועצה, מבקר פðים    - באסם עואד    :השתתפו  

  עוזרת ראש המועצה .  –מזכיר המועצה , רו"ח לואי אעלימי  , גב' רðא ח'ורי   –
  

  .    12:15ראש המועצה פתח את הישיבה בשעה 
  

  .  ð2023ושא : אישור תקציב המועצה , המסגרת והמפורט , לשðת  
  

  מבקש מגזבר המועצה להציג את התקציב . ראש המועצה : 
  

  ₪ . 87,110,461ובסך    2023: הציג את מסגרת התקציב לשðת  באסם עואד
, לאחר הצגת מסגרת התקציב על   וכן על סעיפי ההוצאות  עבר על סעיפי ההכðסות 

  סעיפיה מבקש לעבור לתקציב המפורט . 
ופוðה   למחלקות  בהתאם  המפורטים  התקציב  סעיפי  את  וסרק  עבר  המועצה  גזבר 

  הרות ישמח לעðות  לחברי המועצה למי שיש שאלות או הב 
תשומת לבכם שבסעיף המעðק הכללי יש ירידה במעðק והדבר ðובע בשל העובדה שאין  

  למועצה הרבה הלוואות דבר שגורם לירידה במעðק .
יכולה   ובכך  גרעון  כיסוי  ו/או  פיתוח  הלוואות  לקבל  יכולה  המועצה   , כזה  במצה 

  להגדיל את סכום המעðק ממשרד הפðים . 
  

  תי לברר לגבי סעיף מעטפת טיפולית , שרתים ועוד .: רצי ðאדר תיים
  

  : אלה תקציבי חיðוך , מפורטים לפי סעיפי החיðוך שהמשרד מגדיר .  באסם עואד
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: בעðיין מעטפת טיפולית מדובר בתוכðית חדשה שעתידה לפתוח השðה    אמיר חביב 
הלאומית   התוכðית  תקציב  קשורים    360במסגרת  שצייðת  התקציב  סעיפי  שאר   ,

  בתקציב של משרד החיðוך .
  

  : ðתן הסבר כללי בעðיין תקציבי החיðוך והסעיפים שלו .  לואי אעלימי
  

  לא היה ðיצול מי מטפל בðושרים ?  – : תקציב קב"ס  ðאדר תיים
  

  : מדובר בתקציב כולל .  לואי אעלימי
  

, אי הðיצול ðובע בשל היות אחת מעובדות המחלקה   : בעðיין סעיף קב"ס אמיר חביב
וחזרה   מהירה  החלמה  לה  מאחלים  מכאן   , מחלה  בחופשת  תקופה  מזה  ðמצאת 

לתקן שהיא מאיישת , יותר מאוחר    2022לעבודה בריאה , על כן לא היה ðיצול בשðת 
  המועצה איישה את התפקיד במיðוי זמðי . 

  
  מליון ₪ מה זה ?  2הוצאות מותðות    – 8: עמ'  ðאדר תיים

  
: סעיף סל , יש כðגדו סעיף הוצאות באותו הסכום , לפעמים המועצה    באסם עואד 

  מקבלת מעðקים שלא ציפתה להם לכן עשיðו סעיף סל כללי .
  

: יש מספר סעיפים של חיðוך , הסעות תלמידים וכו ..אם מחשבים את  ðאדר תיים  
  מליון ₪ .   4הסכומים מגיעים לכ 

  
יש הסעות לחיðוך ולרווחה ולכל מיðי תחומים , לפי הכללים המועצה    ראש המועצה : 

בכ   הרווחה  בתקציב  להשתתף  בעðיין    25%צריכה  ובחיðוך   , ליותר  מגיעים  ובפועל 
בכ   להשתתף  צריכה  המועצה  לצערי    20%הסעות  אך  התלמידים  הסעות  מעלויות 

לכ   מגיעים  אðחðו  רשימת    50%בפועל  עדכון  אי  בשל  וזאת  הקווים  השתתפות 
והתעריפים על ידי משרד החיðוטך , המועצה פðתה למשרד ואף דרשðו עדכון קווים  

  ואיימðו בהפסקת ההסעות אך לצערי לא ðעðו . 
  

  : לא ראיתי בכל התקציב שום תקציב ממשרד התחברוה ?  ðאדר תיים
  

: משרד התחבורה ðותן תקציבים במסגרת תב"רים ולא בתקציב הרגיל    באסם עואד
  תקציבים שלו חיצוðיים דרך חברות מðהלות מטעמו ., ורב ה

  
המועצה דוגמאות    ראש  מספר  וðתן  התחברוה  משרד  תקציבי  לעðיין  התייחס   :

לפרויקטים אשר מתוקצבים ומבוצעים על ידי משרד התחבורה דוגמת כביש אלג'למה  
.  
  

תיים  השיכון    ðאדר  ממשרד  תקציבים  בעðיין  יישובים  :  של  רשימה  שיש  ראיתי   ,
  קיבלו מלא תקציבים , אעבלין לא מופיעה ברשימה למה .ש
  

מליון ₪ ובגלל זאת לא    4: אðחðו קיבלðו במסגרת קול קורא אחר כ    ראש המועצה
יכולðו לגשת לקול קורא השðי , מדובר בתקציבים שח"כ מðסור עבאס השיג לחברה  

  הערבית . 
  

  :  בðוסף קול קורא של משרד הבריאות גם אעבלין לא מופיעה . ðאדר תיים
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  מובא להצבעה   87,110,461המסגרת והמפורט ובסך  2023תקציב המועצה לשðת  
  

ראמי   -5יוסף עותמאן    -4זיאד מוחסן   -3יוסף ג'רג'ורה  -2מאמון אלשיח    -1: בעד 
  ף יעקב .יוס -ð9דאל אדריס  - 8מחמוד מריסאת  -7סוהיל קסום  - 6מארון 

  
  ðאדר תיים .  -ð :1מðע 

  
  : אין   ðגד

  אושר ברוב קולות   2023תקציב המועצה המסגרת והמפורט לשðת 
  

אðי הצבעתי בעד התקציב אבל הציפייה שלי לתקציב מכובד יותר  : ראמי מארון 
  לספורט ולצעירים . 

  
  

  12:45על ðעילת הישיבה בשעה  הכריז ראש המועצה 
  

  רשם פרוטוקול :
 מזכיר המועצה   –אמיר חביב  

 

 

 

 


